

respect of an initial benefit period under subsection (2) shall be treated as initial benefits.

(4) Notwithstanding subsection (1), after the coming into force of this section, no benefit period referred to in that subsection shall be terminated by reason of the application of subsection 33 (3) or 36 (3) of the *Unemployment Insurance Act, 1971*, as they read before the coming into force of sections 40 and 41.”;

And Mr. Rodriguez, seconded by Mr. Nystrom, moved motion numbered 11,—That Bill C-27, An Act to establish the Department of Employment and Immigration, the Canada Employment and Immigration Commission and the Canada Employment and Immigration Advisory Council, to amend the Unemployment Insurance Act, 1971 and to amend certain other statutes in consequence thereof, be amended in Clause 33 by striking out line 34 at page 14 and substituting the following therefor:

“(c) fifty-one weeks of benefit have been paid”.

And debate continuing;

Mr. MacGuigan, from the Standing Committee on Justice and Legal Affairs, presented the Tenth Report of the Committee, which is as follows:

In accordance with its Order of Reference of Friday, February 11, 1977, your Committee has considered Bill C-256, An Act to amend the Criminal Code (counterfeit of rare coins and notes), and has agreed to report it with the following amendment:

Clause 2

Strike out lines 14 to 22, on page 1, and substitute the following therefor:

“ly stamped incuse with the word “copy” in type not smaller than two millimetres (2.0 mm) in vertical dimension, into a minimum depth of three-tenths of one millimetre (0.3 mm) or to one-half the thickness of the reproduction, whichever is the lesser, the minimum total horizontal dimension of the word “copy” being a minimum of six millimetres (6.0 mm).”

Your Committee has ordered a reprint of Bill C-256, as amended, for the use of the House of Commons at the report stage.

A copy of the Minutes of Proceedings and Evidence relating to this Bill (*Issue No. 25*) is tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report recorded as Appendix No. 57 to the Journals*).

Mr. Anderson for Mr. Béchar, from the Standing Committee on Fisheries and Forestry, presented the Fourth Report of the Committee, which is as follows:

Pursuant to its Order of Reference of Monday, May 16, 1977, your Committee has considered Bill C-38, An Act to amend the Fisheries Act and to amend the Criminal Code in consequence thereof, and has agreed to report it with the following amendments:

pour une période initiale de prestations en vertu du paragraphe (2) sont considérées comme des prestations initiales.

(4) Par dérogation au paragraphe (1), les périodes de prestations mentionnées audit paragraphe ne prendront pas fin, après l'entrée en vigueur du présent article, par l'effet des paragraphes 33 (3) ou 36 (3) de la *Loi de 1971 sur l'assurance-chômage* qui étaient en vigueur avant l'entrée en vigueur des articles 40 et 41.»;

Et M. Rodriguez, appuyé par M. Nystrom, propose la motion numéro 11,—Qu'on modifie le Bill C-27, Loi créant le ministère de l'Emploi et de l'Immigration, la Commission de l'emploi et de l'immigration du Canada, le Conseil consultatif canadien de l'emploi et de l'immigration, et modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage et d'autres lois, à l'article 33, en retranchant la ligne 39, page 14, et en la remplaçant par ce qui suit:

«(c) le prestataire a reçu cinquante et une semai-».

Le débat se poursuit;

M. MacGuigan, du Comité permanent de la justice et des questions juridiques, présente le dixième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément à son Ordre de renvoi du vendredi 11 février 1977, votre Comité a étudié le Bill C-256, Loi modifiant le Code criminel (contrefaçon de pièces et billets rares), et a convenu d'en faire rapport avec la modification suivante:

Article 2

Retrancher les lignes 17 à 25, à la page 1, et les remplacer par ce qui suit:

«res d'au moins deux millimètres (2.0 mm.) de hauteur, profonds d'au moins trois dixièmes de millimètre (0.3 mm.) ou de la moitié de l'épaisseur de la reproduction selon le moindre des deux, le mot «copie» devant couvrir un espace total d'au moins six millimètres (6.0 mm.) de largeur.»

Votre Comité a ordonné la réimpression du Bill C-256, tel que modifié, pour l'usage de la Chambre des communes à l'étape du rapport.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages relatifs à ce Bill (*fascicule n° 25*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 57 aux Journaux*).

M. Anderson, au nom de M. Béchar, du Comité permanent des pêches et des forêts, présente le quatrième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément à son Ordre de renvoi du lundi 16 mai 1977, votre Comité a étudié le Bill C-38, Loi modifiant la Loi sur les pêcheries et le Code criminel en conséquence, et a convenu d'en faire rapport avec les modifications suivantes: